
Zápisnica  

z 1. zasadnutia komisie výstavby, územného plánovania a životného prostredia 

dňa 08.02.2024 

 

Návrh programu: 

 
1/ Otvorenie a schválenie programu zasadnutia 

2/ Prerokovanie podkladov na zasadnutie MsZ, ktoré sa uskutoční 19.02.2024 

• Modernizácia atletického ihriska v Námestove 

• Prevody a nájmy 

3/ Rôzne 

 

Otvorenie zasadnutia a schválenie programu 

Prítomní: Ing. Marián Iliev, Ing. arch. Anna Gočová, Ing. Jozef Podstavek, Ing. Soňa 

Medvecká, PhD., Ing. Ján Natšin, Ing. Miroslav Rentka, Ing. arch. Lukáš Kubík, Ing. arch. 

Jozef Vrtiel 

 

Ospravedlnení:  

 

Prítomná verejnosť (hostia):  

 

Bod č. 1: Otvorenie a schválenie programu zasadnutia 
Predseda komisie Ing. Marián Iliev privítal všetkých prítomných, skonštatoval, že komisia je 

uznášania schopná a dal členom komisie možnosť program doplniť, zmeniť, resp. pripomienkovať.  

Hlasovanie: za 7, proti: 0, zdržal sa 0, nehlasoval: 0  

 

Bod č. 2: Prerokovanie podkladov na zasadnutie MsZ, ktoré sa uskutoční 19.02.2024 

  

Bod č. 4 MsZ: Modernizácia atletického ihriska v areáli MŠK Námestovo 

Uznesenie č. 1: Komisia VÚPaŽP odporúča MsZ prijať k bodu rokovania MsZ č. 4, uznesenie 

v znení navrhnutom mestským úradom. 

Hlasovanie: za 7, proti: 0, zdržal sa 0, nehlasoval: 0 

 

Bod č. 3 MsZ: Návrh zmeny rozpočtu mesta Námestovo rozpočtovým opatrením č. 1/2024 

Uznesenie č. 2: Komisia VÚPaŽP odporúča MsZ prijať k bodu rokovania MsZ č. 3, uznesenie 

v znení navrhnutom mestským úradom. 

Hlasovanie: za 7, proti: 0, zdržal sa 0, nehlasoval: 0 

 

Prišiel p. Ing. arch. Lukáš Kubík. 

 

Bod č. 7 MsZ: Prevody, nájmy a výpožičky mesta Námestovo - OVS 

Uznesenie č. 3: Komisia VÚPaŽP odporúča MsZ prijať k bodu rokovania MsZ č. 4 k zriadeniu 

vecného bremena pre OVS, uznesenie v znení navrhnutom mestským úradom. 

Hlasovanie: za 5, proti: 0, zdržal sa 3, nehlasoval: 0 

 

Bod č. 7 MsZ: Prevody, nájmy a výpožičky mesta Námestovo – Obchodná verejná súťaž 

Uznesenie č. 4: Komisia VÚPaŽP odporúča MsZ prijať podmienky obchodnej verejnej súťaže 

v znení navrhnutom mestským úradom. 

Hlasovanie: za 5, proti: 3, zdržal sa 0, nehlasoval: 0 

 

Odišiel Ing. Jozef Podstavek 

 



Bod č. 3: Rôzne 

Komisia VÚPaŽP ďalej prerokovala žiadosti o prevody majetku mesta, ktoré sú ešte v štádiu 

rozpracovanosti, aby si následne jednotlivý žiadatelia na základe odporúčaní mohli dopracovať 

svoju žiadosť. 

Žiadosť p. Florek: 

Uznesenie č. 5: Komisia odporúča konzultovať návrh s TS ohľadom zimnej údržby a následne 

podľa ich požiadaviek upraviť rozsah. 

Hlasovanie: za 7, proti: 0, zdržal sa 0, nehlasoval: 0 

 

Žiadosť p. Laštík: 

Uznesenie č. 6: Komisia odporúča dopracovať danú žiadosť do MsZ v navrhovanom rozsahu. 

Hlasovanie: za 7, proti: 0, zdržal sa 0, nehlasoval: 0 

 

Žiadosť p. Vevurka: 

Uznesenie č. 7: Komisia odporúča dopracovať danú žiadosť do MsZ v navrhovanom rozsahu. 

Hlasovanie: za 7, proti: 0, zdržal sa 0, nehlasoval: 0 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

.....................................................                          ...................................................... 

                     Ing. Marián Iliev                                              Ing. Soňa Medvecká, PhD. 

         predseda komisie                                                     zapisovateľ 


